
     Bestyrelsesmøde i aktivitetsforeningen den  14/8 - 18 

Tilstede: Niels Bjørn, Lars, Karsten, Claus, Mona og Gutten  

Fraværende: 

Godkendelse af 
referat 

Referat fra 12/6-2018 godkendes 

Igangværende 
projekter 

Vedr. renovering af området omkring søen, orienterer Lars om, at lejeaftalen 
skal være på plads inden kommunen kan give byggetilladelsen. Vi håber at 
dette sker i løbet af uge 36. Kaj Beck er parat til at udføre arbejdet. 
Niels Bjørn tager ”før billeder” af søen og dennes omgivelser. 
Vedr. nye lysmaster, orienterer Lars om, at der vil blive støbt fundament til 3 
nye master, hvorefter Vestforsyningen vil gå videre med projektet. 

Klubhuset  De nye borde og stole må ikke lånes/flyttes ud af huset. 
De gamle stole og borde kan fortsat udlånes. 
Oprydning og indretning af det lille depotrum mangler fortsat. 
Nyt gulv i lille depotrum mangler. 
Oprydning og indretning af det store depotrum mangler stadig. 

Vem, hvad, hvor Deadline overskredet for indlevering af materiale. Gutten undersøger 
muligheden for, om vi stadig kan nå at ”få julemanden med” 

Nørklecafeen Starter op igen efter ferien d. 17/9-2018 kl. 19. 
Julemand  Julemanden kommer til Bur lørdag 1/12 kl? (Karsten finder ud af kl.slet) 

I år skal gløk og æbleskiver være gratis. 
Fællesspisning Vi arrangerer igen fællesspisning i klubhuset.  

1. gang bliver onsdag 26/9-2018 kl. 17.30. 
Herefter onsdag sidste uge i måneden. 
Maden bestilles ved Jørgen. Drikkevarer købes. Mona laver opslag til 
hjemmeside, forsamlingshus, og Claus husomdeler opslaget. Karsten 
annoncerer på fb. 

Evt. Næste bestyrelsesmøde bliver 18/9 2018 kl. 16 i klubhuset. Claus sørger for 
kaffe. 

  
 

Ref. MonaK 


